
 

Protokół z przebiegu XXXVI sesji Rady Gminy Pszczew, która się odbyła w Sali narad 

UG, w dniu 14 listopada 2017 roku. 

 

 

Otwarcia sesji i powitania wszystkich przybyłych dokonał przewodniczący rady gminy. 

Następnie ww. odczytał wniosek Wójta Gminy, na podstawie którego została zwołania sesja. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny radny Piotr 

Adamski. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy- Waldemar Górczyński 

2. Skarbnik- Halina Jokiel 

3. Inspektor UG- Janusz Leśny. 

 

Obrady sesji toczyły się według następującego porządku: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2017 rok - druk Nr 270.    

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2025 – druk Nr 271. 

4. Zamknięcie obrad.  

 

Ad.3a) 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Nr 270 w sprawie zmiany w budżecie gminy 

na 2017 rok.  
Ww. poinformowała, że zmian w uchwale budżetowej Gminy Pszczew na 2017 rok dokonuje się 

poprzez: 

-zwiększenie dochodów majątkowych o kwotę 239.327,00 zł, dotyczy w całości dotacji ze środków 

Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na zadanie „Budowa hali sportowej w Pszczewie” .  Powyższa 

zmiana wynika ze zmiany harmonogramu realizacji zadania w latach 2017 - 2018. 

 

- zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 489.189,00 zł następuje w związku ze zmianą 

harmonogramu prac i zakresem prac na zadaniu „Budowa hali sportowej w Pszczewie” . 

 

Zmiany w planie wydatków skutkują  koniecznością aktualizacji załącznika nr 3 uchwały budżetowej 

na 2017 rok. 

 

W wyniku wprowadzonych zmian w budżecie  zwiększa się deficyt do kwoty  3.614.919,78zł 

(uprzednio deficyt – 3.365.060,78 zł). 

 

 Radny Romuald Tankielun przypomniał, że na poprzedniej sesji dokonywaliśmy 

zmniejszenia wydatków na tym zadaniu, a w dniu dzisiejszym ponownie zwiększamy 

wydatki. 

Wójt Gminy poinformował, że przyznano nam środki, które musimy wydatkować jeszcze  

w br.   

Inspektor Janusz Leśny dodał, że dotacje należy wykorzystać i planujemy następujące 

zakupy: 

- stolarka okienna, 

- kocioł gazowy, 

- panele fotowoltaiczne, 

- centrala wentylacyjne, 



Radny Józef Piotrowski przypomniał termin 10 listopada br. kiedy to miała być dostarczona 

konstrukcja drewniana (więźba dachowa) na budowę. 

Inspektor Janusz Leśny poinformował, że stal dowiozą w II połowie listopada br. 

Radny Krzysztof Kaczmarek obawiał się o wcześniej zakupiony sprzęt, który nie będzie 

podłączony. Radny pytał o gwarancje? 

 

Z kolei radny Marek Badach prosił o rzetelne sprawdzenie jakości okien ( producent,  

certyfikat itd.) 

Radny Ryszard Wołyński pytał o miejsce składowania zakupionego towaru? 

Wójt Gminy odpowiedział, że zakupionym sprzęt przechowany będzie w Zakładzie Usług 

Komunalnych. 

Wiceprzewodniczący rady gminy, Romuald Tankielun prosił radnych fachowców o pomoc  

w zakresie wyboru okien ( radny Marek Badach i radny Ryszard Wołyński). 

 

Przewodniczący rady gminy, Zbigniew Gajewski poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr 

270, w wyniku głosowania rada gminy większością  głosów ( za-13, przeciw-0; 

wstrzymujące-1) podjęła Uchwałę Nr XXXVI.252.2017 w sprawie  zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Pszczew na 2017 rok. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3b) 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Nr 271. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania rada 

gminy większością głosów  za-13; przeciw-0; wstrzymujące-1 podjęła Uchwałę Nr XXXVI. 

253.2017 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2025.Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, prowadzący obrady podziękował wszystkim za udział 

po czym zakończył XXXVI sesję Rady Gminy Pszczew. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

M. Wojtucka 

 
 


